

Updated: 2nd January 2013

\$2,000 REWARD



On 30 December 2012, the dismembered remains of 2 kittens were found on the **4th floor corridor of Block 115B Yishun Ring Road**. The kittens were alleged to have been chopped up, possibly by a resident staying in the same block. The police and the Agri-Food & Veterinary Authority of Singapore (AVA) were notified of this incident on the same day.

The SPCA along with a concerned member of public, are appealing for further information and are each offering a \$1,000 reward for information leading to the arrest and prosecution of the person/s responsible for this cruel act. If you can help, please call SPCA at **6287 5355 ext 9**.

In Singapore, cruelty to animals is a crime. Under the Animals and Birds Act, anyone who is found guilty of such an offence including abandonment of any animal, can be imprisoned for up to 12 months, fined up to \$10,000, or both.

\$2,000 赏金

2012年12月30日，两只被肢解的小猫遗体被发现在义顺环路大牌115B组屋四楼的走廊。小猫有可能被住在同一座组屋的居民砍死。警察和农粮局（AVA）已在同一天被通知。

我们吁请热心的公众如有任何有关这案子的线索，拨打我们的热线 **6287 5355 直线 9** 跟我们联络以协助调查。只要线索能协助警方逮捕及起诉罪犯，防止虐待动物协会与一名有心人将会各自给予线人\$1,000的赏金。

在新加坡，虐待或遗弃动物是犯法的。在动物与飞禽法律下，被捕的犯罪者将会面对法律的制在新加坡，虐待动物是犯法的。在动物与飞禽法令下，被提控者如果罪名成立，将可能被判坐牢不超过一年或罚款高达一万元或两者兼施。